
Op de foto van links naar rechts: Peter Smeets, Nele Le Roy, Annelies Lagaert, Yo Deconinck, Leen Gryffroy, Jeanine Maes, Christophe Menschaert, 
Frank Dhaenens, Benedikte Demunck, Kristof Agache, Jef Van Meirhaeghe, Greet VanDen Berghe, Matthias De Cleene, Frederik Ringoot, 
René Steyaert, Bert Sleurs, Karien De Clercq en Dominique Morbé.

Onze beste wensen voor een gezond en gelukkig 2024
Op 18 december 2023 namen de gemeenteraden van De Pinte en Nazareth de definitieve beslissing tot fusie van beide gemeenten. 
Die zal ingaan op 1 januari 2025. De komende gemeenteraadsverkiezingen van 13 oktober 2024 zullen bepalen welk soort fusie we 
willen. De N-VA gaat voor een fusie waarbij we schaalvoordelen aangrijpen, wat tot een efficiënter bestuur en een slagkrachtigere 
dienstverlening voor onze inwoners moet leiden. Ook willen we de eigenheid van de vier deelgemeenten versterken. De afdelingen 
N-VA De Pinte-Zevergem en N-VA Nazareth-Eke werken sinds de zomer 2023 alvast nauwer samen om met een sterke kandidaten-
lijst deel te nemen aan de verkiezingen. We zijn klaar om opnieuw bestuursverantwoordelijkheid op te nemen en willen erover waken 
dat het nieuwe gemeentebestuur de voordelen van een fusie benut voor onze inwoners!

Kristof voor de Kamer en Benedikte voor Europa
Op 9 juni 2024 verkiezen we met zijn allen een nieuw federaal, Vlaams en Europees Parlement. Kristof Agache zal op de 8ste 
plaats staan voor de Kamer en Benedikte Demunck op de 10de plaats voor het Europees Parlement. Beide zijn schepen in De Pinte.

Kristof Agache op de 8ste plaats voor de Kamer
Kristof is schepen van Financiën en Begroting, Ruimtelijke Ordening, Omgevingsver-
gunning, Wonen, Onroerend Erfgoed, Sport en Informatica. Vanop de 8ste plaats zal 
hij zijn schouders zetten onder de federale Kamerlijst van N-VA Oost-Vlaanderen. “De 
verkiezingen gaan over onze Vlaamse welvaart”, zegt hij.  “Als econoom besef ik maar 
al te goed dat een volgende federale regering hiertoe duidelijke keuzes zal moeten ma-
ken, zoals ervoor zorgen dat mensen die werken daarvoor beter beloond worden.”

Benedikte Demunck op de 10de plaats voor Europa
Benedikte is schepen van Verkeer en Mobiliteit, Personeel, Onderwijs, Dierenwelzijn 
en Intergemeentelijke Samenwerking. Zij staat op plaats 10 op de N-VA-lijst voor het 
Europees Parlement. “Europa telt veel verschillende culturen, maar onze waarden zijn 
dezelfde”, vertelt ze. “Die moeten we blijven uitdragen en verdedigen, overal en aan 
iedereen, zeker aan nieuwkomers. Dat vergt een portie moed en dat zien we helaas niet 
altijd. Meer trots, meer ruggengraat en minder regeltjes.”
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Dorpsherinrichting Zevergem
Lokaal Bestuur De Pinte wenst van het dorp 
Zevergem een aangenamere, groenere en ontmoe-
tingsgerichte leefomgeving te maken. De beleving 
van het openbaar domein zal verbeteren door een 
aantal gerichte ingrepen zoals het vergroenen van 
de kern, het aanplanten van bomen en het voor-
zien van zachte doorsteken. Bij de herinrichting is 
er ook aandacht voor mobiliteit. 

“Er komt een lokaal hoppinpunt met 
toegankelijke bushaltes en ook ter hoogte 
van de schoolpoort zal de omgeving 
veiliger worden ingericht”, 
aldus schepen van Mobiliteit Benedikte Demunck.

In 2020 was er een bevraging over de inrichting 
van het speelplein in Het Wijngaardeke. Daarop 
werd onder begeleiding van een studiebureau een 
intensief participatietraject gevolgd voor de nieu-
we inrichting. Er is eveneens een traject voor de 
integratie van een kunstwerk binnen de publieke 
aanleg van het dorp Zevergem. Doel is interactie te 
krijgen tussen het kunstwerk en de inrichting van 
de dorpskern. De locatie is nog niet vastgelegd maar 
het thema wel, namelijk het steenbakkerijerfgoed 
gezien de historische link van Zevergem en de rol 
van de Schelde bij deze steenbakkerijnijverheid.

Leen Gryffroy, Kristof Agache en Benedikte Demunck

Grootse plannen voor station De Pinte
Dit voorjaar kregen we het goede nieuws over de plannen van de NMBS en Infrabel om het station van De Pinte te moderniseren 
en toegankelijker te maken. 

Hogere, langere en overdekte perrons

Er komen niet enkel hogere perrons, maar perrons 3 en 4 worden ook verlengd en voorzien van nieuwe luifels en uitrusting. Perron 4 
wordt versmald en in de vrijgekomen ruimte komt een open gracht om regenwater optimaal te laten infiltreren. Er komen drie liften 
die de pendelaars naar de beide perrons brengen en ook de onderdoorgang zal vernieuwd worden met geluidsdempende wandtegels. 
Het plafond krijgt een nieuwe laag verf en nieuwe verlichting zal voor een veiliger gevoel zorgen. De perrons worden met 35 cm ver-
hoogd tot 76 cm en er is ook een geleiding voor slechtzienden.

Eindelijk een oplossing

Schepen Benedikte Demunck is opgetogen: “Het station is 
een belangrijke troef voor onze gemeente, maar de perrons 
zijn te laag voor moderne treinen. Dat is een probleem voor 
onze minder mobiele inwoners. Na minstens 10 jaar lobbyen 
en inspanningen is de oplossing er eindelijk. Meer comfort is 
trouwens niet het enige goede nieuws voor ons station, ook 
de treinverbindingen worden beter en er is een betere sprei-
ding van de treinen van en naar Gent Sint-Pieters. De laatste 
jaren is er geïnvesteerd in bewaakte camera’s, fietsstallingen, 
en er komt eveneens een regionaal hoppinpunt waarbij de 
pendelaar makkelijker kan schakelen van trein op een ander 
vervoersmiddel. Hierbij worden ook fietskluizen en deelfiet-
sen als sluitstuk voorzien.” De werken starten in 2024.

Benedikte Demunck, schepen
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Bevorderen, niet betuttelen 
Sinds 2019 zijn de gemeenteraad en OCMW-raad één raad 
geworden. Wat bleef, was het bijzonder comité voor de sociale 
dienst (BCSD). Een redelijk onzichtbaar orgaan, maar wel 
cruciaal in het rechten-en plichtenverhaal van de N-VA. 

Verdoken armoede

Greet VanDen Berghe zetelt in het BCSD. “Er is overal verdoken 
armoede, ook hier”, weet Greet. “Elk dossier vergt een grondige 
voorbereiding. Onderzoek toont aan dat bepaalde mensen recht 
hebben op tegemoetkomingen waarvan ze zelf niet op de hoogte 
zijn. We begeleiden hen naar de juiste instanties voor hulp.”

Een maatschappelijk engagement

Wie beroep doet op het OCMW, gaat een duidelijk engagement 
aan om zijn situatie structureel te verbeteren via talenkennis, 
werkbereidheid en participatie in de gemeenschap. De focus 
moet liggen op het bevorderen van mensen, niet het betuttelen. 
Het is geen eenvoudige taak en omvat vaak complexe dossiers. 
Het is nooit een zwart-witverhaal. Sommige mensen zitten in 

een vicieuze cirkel waar ze nog moeilijk uitraken, met veel ver-
borgen menselijk leed. 

Activeringsbeleid

“U kan pech hebben in uw leven en het is soms vaker een 
kwestie van vallen dan opstaan. Toch geloof ik oprecht dat elke 
situatie vatbaar is voor verbetering. We moeten blijven inzetten 
op een sterk activeringsbeleid. Een job is de beste garantie tegen 
armoede en de beste manier om uit de armoede te geraken”, 
aldus Greet.

Vergrijzing is een realiteit

Ook de toenemende vergrijzing zal leiden tot extra zorgnoden en 
hulpvragen. We moeten investeren in alternatieve zorginitiatie-
ven (dagverzorgingscentra, kortverblijf, 
…) zodat ouderen langer thuis kunnen 
wonen. Kwaliteitsvolle zorg en kwaliteit 
van leven zijn een doel op zich.  

Greet VanDen Berghe

Begroting met 35 miljoen euro 
aan investeringen alsook een 
belastingverlaging
Schepen van Financiën Kristof Agache hee�  op de gemeenteraad van 
19 december 2023 een actualisatie van het meerjarenplan voorgesteld, 
zeg maar de gemeentelijke begroting. 

Het totaal bedrag aan investeringen bedraagt 35 miljoen euro. Zo 
werden voor het eerst eigen middelen voorzien voor de bouw van een 
kleinschalig maar nieuw woonzorgcentrum, alsook voor een nieuwe 
sporthal. Zo maken we het masterplan school, sport en jeugd als geheel 
uitvoeringsklaar. De opcentiemen op de onroerende voorheffing zakken 
vanaf 2024 van 875 naar 787. 

Kristof Agache, schepen

Vernieuwde bouwvoorschriften
Schepen van Ruimtelijke 
Ordening Kristof Agache 
waakt over het residentiële en 
groene karakter van onze ge-
meente. Daartoe werden in de 
gemeenteraad van 18 decem-
ber 2023 vernieuwde steden-
bouwkundige voorschriften 
goedgekeurd. De voorschriften 
bepalen voor onze gemeente 
het kader waarbinnen zowel 
interne woonkwaliteit als 
algemene omgevingskwaliteit 
voorop worden gesteld.
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VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


